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ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Vlaamse overheid  -  Contracten met beveiligingsfirma's

De Belgische Mededingingsautoriteit (BMA) is nog voor de corona-lockdown een 
onderzoek begonnen naar misbruiken in de beveiligingssector. Het dossier draait rond 
illegale marktpraktijken door de belangrijkste spelers: G4S, Securitas en Seris. De 
auditeur-generaal van de BMA bevestigde aan de media dat er een onderzoek bezig is 
naar prijsafspraken in de sector van de bewaking, vooral in het kader van 
aanbestedingen. De mededingingsautoriteiten plannen een snel onderzoek, maar dat zou 
toch minstens een jaar in beslag nemen.

De beveiligingssector nam de laatste jaren heel wat taken over van de overheid, omdat 
hij goedkoper werkt dan de overheid. De sector rekent volgens de BMA weliswaar te veel 
voor zijn diensten aan, zodat de verschillende overheden wellicht jaren te veel betaalden.

1. Hoeveel contracten werden de laatste 5 jaar in het bevoegdheidsdomein van de 
minister gesloten met de ondernemingen G4S, Securitas en Seris? Om welke 
overheidsdiensten gaat het?

2. Hoeveel werd de laatste jaren betaald aan deze 3 firma’s voor de geleverde diensten 
binnen het bevoegdheidsdomein van de minister?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (366), Hilde Crevits (727), Bart 
Somers (298), Ben Weyts (678), Zuhal Demir (830), Wouter Beke (646), Matthias 
Diependaele (406), Lydia Peeters (1118), Benjamin Dalle (179).
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ANTWOORD
op vraag nr. 830 van 2 juli 2020
van MAURITS VANDE REYDE

Een gecoördineerd antwoord zal verstrekt worden door de heer Jan Jambon, Minister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Buitenlandse Zaken, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management.


